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»Koliko zanimivih knjig! Etnologija je zelo razširjena veda, kaj-
ne?«, je bilo vsaj trikrat postavljeno vprašanje ob stojnici, kjer 
sva študenta prvega letnika Oddelka za etnologijo in kulturno 
antropologijo Filozofske fakultete Univerze v Ljubljani s člani 
Slovenskega etnološkega društva prodajala etnološko literaturo. 
S tem sva opravila obvezno etnološko prakso in predstavljala 
SED na 19. slovenskih dnevih knjige s krilatico »Ta dobra knji-
ga«. Seveda smo na vprašanje z veseljem prikimali in obiskoval-
cem pomagali pri izbiri knjig. Ni bilo težko opaziti, da obisko-
valce zanimajo takšne ali drugačne teme ter vprašanja, povezana 
s slovensko zgodovino in kulturno dediščino, pa čeprav nekateri 
niti niso razumeli pojma etnologija. Z odgovori na njihova mo-
rebitna vprašanja o vsebini knjig sva jim tako pomagala pri izbiri 
in dobrem nakupu. Praksa je bila na ta način toliko zabavnejša, 
saj sva imela priložnost pridobiti nove informacije in spoznati 
druge etnologe, ki so nama z veseljem pomagali z odgovori, po-
membnimi za najino nadaljnje izobraževanje. 
Kljub kar velikemu zanimanju mimoidočih, pa jih veliko ni ve-
delo za SED, zato je bila stojnica tudi odlična priložnost za pro-
mocijo tako društva kakor tudi etnologije kot vede. Meniva, da 
je promocija dobrodošla in potrebna, saj je le malo ljudi vedelo, 
za kaj pri etnologiji pravzaprav gre, imeli so zelo raznorodne in 
približne ideje. To je bilo razvidno tudi iz tega, da so literatu-
ro kupovali večinoma tisti, ki so bili z vedo na različne načine 
seznanjeni že prej. Nekateri so bili sami etnologi, drugi so pripo-
vedovali o različnih osebnih izkušnjah z etnologijo ali etnologi, 
tretji so vedeli zanjo zaradi svojih zgodovinskih, patriotskih ali 
kakšnih drugačnih nagnjenj in zanimanj.
S prodajo samo, meniva, smo lahko kar zadovoljni, bilo je ce-
lo bolje od pričakovanj. Res je tudi, da smo imeli stojnico s 
povprečno najnižjimi cenami na sejmu. Glede na strokovno 
dovršenost se je morda prodajala nekoliko pod svojo vrednost-
jo. Morda to tudi kaže na odnos družbe do etnologije. Prodajala 
so se zelo raznovrstna etnološka dela, tako novejša kot tudi s 
starejšo letnico izida, katere tematika pa je lahko zelo aktualna 
tudi danes. Glede na prodajo bi lahko sklenila, da največ obis-
kovalcev sejma zanimajo mitologija, etnogeneza in etnologija 
slovenskih regij. 
Delo na stojnici je bila za naju izjemna priložnost za seznanitev 
z raznovrstno etnološko literaturo slovenskih avtorjev. Prav tako 
je neprecenljiv tudi neposreden stik z ljudmi - obiskovalci sej-
ma, ker tako najlažje in neposredno vidimo, koliko ljudje vedo o 
etnologiji, kaj si mislijo, kakšne so njihove izkušnje, kaj jih za-
nima. Misliva, da je za nadaljnje izobraževanje in delo etnologa 
to zelo pomembno. Spoznala sva tudi nekaj etnologov, kar med 
študijem in zagotovo tudi pozneje vedno lahko koristi.
Poleg dela na stojnici sva pomagala tudi pri pripravi same stoj-
nice in literature za prodajo. Nisva si predstavljala, da je potreb-
nega toliko časa in truda za izbor same literature, ki bi prišla v 

poštev za prodajo, saj je zelo težko vnaprej predvideti, po čem 
bodo obiskovalci sejma posegali, zlasti zaradi neizkušenosti, saj 
je bila za SED to prva udeležba na sejmu. Sprva je bilo nekaj 
začetniških zadreg tudi pri dostavi literature na Kongresni trg, 
saj je bilo treba vsak dan znova zjutraj literaturo pripeljati in zlo-
žiti na stojnico, zvečer pa vse pospraviti, odnesti literaturo ter 
dopolniti prodane publikacije za naslednji dan. Vsak dan nam je 
šlo hitreje in bolje, lažje smo tudi ocenili, kaj se bolj prodaja, kaj 
manj in kaj sploh ne. Tako je zadnje dni vse potekalo gladko in 
brez zapletov. 
Za konec se želiva iskreno zahvaliti Anji Serec Hodžar, ki nama 
je omogočila sodelovanje na dnevih knjige, in tudi vsem tistim, 
ki so pripomogli, da je bilo kljub ne ravno naklonjenemu vreme-
nu delo na stojnici prijetna in koristna izkušnja.
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